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Fråga KF 2024-05-20 

 

Ställd till Christine Gyllby (m) ordf. TFN, eller annan ansvarig 

Hur ser restaurangverksamheten ut på Visholmen i sommar? 

Visholmen är en härlig plats för rekreation där kommuninvånarna kan äta och umgås.  
 
Förra året fanns det endast platser för foodtrucks på Visholmen. Det blev inte så lyckat. Kan och 
kommer kommunen i år att utöka med restauranger, som det varit förr om åren, och som varit 
populärt? 
 
Vänligen 
 
Marie Ericsson Drotte 
Gruppledare Lokalpartiet 
Ledamot Kommunfullmäktige


